

Terms and Conditions	الشروط والأحكام																																
Samsung Offer with Spotify Premium	عرض سامسونج مع Spotify Premium																																
- This Spotify subscription offer the customer to get access to Spotify Premium Subscription (the "Offer") upon purchasing Galaxy Phone, Galaxy Tablet, Galaxy Watch, Galaxy buds, Galaxy TV, or Galaxy Sound Devices ("Device(s)"). - The Offer is valid between 1st July 2026 to 1st July 2028 ("Offer Period") in Jordan ("Territory"). - Customers purchasing eligible Samsung Devices will receive a Spotify Premium trial period based on the Device purchased, as outlined below:	- يتيح عرض اشتراك Spotify هذا للعميل الوصول إلى اشتراك Spotify Premium ("العرض") عند شراء هاتف Galaxy أو جهاز Galaxy اللوحي أو ساعة Galaxy أو سماعات Galaxy أو تلفزيون Galaxy أو أجهزة صوت Galaxy ("الجهاز(الأجهزة)"). - يسري العرض في الفترة من 1 تموز 2026 إلى 1 تموز 2028 ("فترة العرض") في الأردن ("الإقليم"). - سيحصل العملاء الذين يشترون أجهزة سامسونج المؤهلة على فترة تجريبية مجانية لخدمة Spotify Premium بناءً على الجهاز الذي تم شراؤه، كما هو موضح أدناه:																																
<table><tr><th>Territory</th><th>Eligible Device</th><th>Spotify Premium Trial Period</th></tr><tr><td rowspan="6">Jordan</td><td>All TV's</td><td>3 Months</td></tr><tr><td>Sound Devices</td><td>3 Months</td></tr><tr><td>All Galaxy Phones</td><td>3 Months</td></tr><tr><td>Galaxy Tab</td><td>3 Months</td></tr><tr><td>Galaxy Buds</td><td>3 Months</td></tr><tr><td>Galaxy Watch</td><td>3 Months</td></tr></table>	Territory	Eligible Device	Spotify Premium Trial Period	Jordan	All TV's	3 Months	Sound Devices	3 Months	All Galaxy Phones	3 Months	Galaxy Tab	3 Months	Galaxy Buds	3 Months	Galaxy Watch	3 Months	<table><tr><th>الإقليم</th><th>الجهاز المؤهل</th><th>فترة تجريبية مميزة من Spotify</th></tr><tr><td rowspan="6">الأردن</td><td>All TV's</td><td>3 أشهر</td></tr><tr><td>Sound Devices</td><td>3 أشهر</td></tr><tr><td>All Galaxy Phones</td><td>3 أشهر</td></tr><tr><td>Galaxy Tab</td><td>3 أشهر</td></tr><tr><td>Galaxy Buds</td><td>3 أشهر</td></tr><tr><td>Galaxy Watch</td><td>3 أشهر</td></tr></table>	الإقليم	الجهاز المؤهل	فترة تجريبية مميزة من Spotify	الأردن	All TV's	3 أشهر	Sound Devices	3 أشهر	All Galaxy Phones	3 أشهر	Galaxy Tab	3 أشهر	Galaxy Buds	3 أشهر	Galaxy Watch	3 أشهر
Territory	Eligible Device	Spotify Premium Trial Period																															
Jordan	All TV's	3 Months																															
	Sound Devices	3 Months																															
	All Galaxy Phones	3 Months																															
	Galaxy Tab	3 Months																															
	Galaxy Buds	3 Months																															
	Galaxy Watch	3 Months																															
الإقليم	الجهاز المؤهل	فترة تجريبية مميزة من Spotify																															
الأردن	All TV's	3 أشهر																															
	Sound Devices	3 أشهر																															
	All Galaxy Phones	3 أشهر																															
	Galaxy Tab	3 أشهر																															
	Galaxy Buds	3 أشهر																															
	Galaxy Watch	3 أشهر																															
- The customer may purchase the Devices from Samsung.com, Samsung Brand Stores or retailers to redeem the Offer. - The customer is required to go to Samsung Members application on their Device and download a coupon code which they can redeem at the following links: - 3 Months Offer: https://spotify.com/ppt/samsung-g-3mft-ppt/	- يمكن للعميل شراء الأجهزة من موقع Samsung.com، أو متاجر سامسونج الرسمية أو تجار التجزئة المشاركين. للاستفادة من العرض. - يتعين على العميل الدخول إلى تطبيق Samsung Members على جهازه وتنزيل رمز قسيمة يمكن استخدامه عبر الروابط التالية: - عرض 3 أشهر: https://spotify.com/ppt/samsung-3mft-ppt/																																

- Customers who have never previously subscribed to Spotify Premium, or whose last Spotify Premium Subscription ended more than twenty-four (24) months before redemption, are eligible for the Offer trial period associated with their eligible Samsung Device' purchase. - The Offer is conditional on Spotify's terms and privacy policy available on the following link: Terms and Conditions of Use - Spotify <u>General Terms</u> - The customer understand that Samsung shall not be liable to him/her for any loss and/or damages of any kind whatsoever, that he/she may suffer from, or which may arise out of the participation in this Offer or the inability redeem it. - Samsung shall be entitled at its sole and absolute discretion to terminate or modify the Offer or to modify, vary, delete or add to any of these Terms and Conditions at any time prior to or during the Offer Period. - Any dispute of whatever nature, which is directly or indirectly related to these Terms and Conditions or to the customer using the Offer, shall be governed by the laws of the country where the customer is resident within the Territory, and shall be resolved by the competent courts in that country.	- العملاء الذين لم يسبق لهم الاشتراك في Spotify Premium، أو الذين انتهى اشتراكهم الأخير في Spotify Premium قبل أكثر من 24 شهرًا من تاريخ الاسترداد، مؤهلون لفترة التجربة الخاصة بالعرض المرتبطة بشراء جهاز Samsung المؤهل الخاص بهم. - يخضع هذا العرض لشروط وأحكام سياسة الخصوصية الخاصة بـ Spotify والمتاحة عبر الرابط التالي: Terms and Conditions of Use - Spotify <u>الشروط العامة</u> - يدرك العميل أن شركة سامسونج لن تكون مسؤولة تجاهه عن أي خسارة و/أو أضرار من أي نوع كانت، قد يتعرض لها، أو التي قد تنشأ عن المشاركة في هذا العرض أو عدم القدرة على استرداده. - يحق لشركة سامسونج، وفقًا لتقديرها المطلق، إنهاء أو تعديل العرض أو تعديل أو تغيير أو حذف أو إضافة أي من هذه الشروط والأحكام في أي وقت قبل أو أثناء فترة العرض. - أي نزاع من أي نوع كان، يتعلق بشكل مباشر أو غير مباشر بهذه الشروط والأحكام أو بالعميل الذي يستخدم العرض، يخضع لقوانين الدولة التي يقيم فيها العميل داخل الإقليم، ويتم حله من قبل المحاكم المختصة في تلك الدولة.
--	---